
 

 

Skolebestyrelsesmøde -  

Skødstrup Skole 

 

 

 

Den 23.01.2024 

Kl. 17:00-19.00 

 
 

 

 

 

 

 

Protokol  

 Forældrerepræsentanter:  
Jeanette Baagø (Formand), Lotte Neergaard Jacobsen 
(Næstformand), Bjarke Hansen, Kim Tiphede Bakholt, Ma-
rie Stegger Sørensen, Bent Sortkær Pedersen, Suppleant  
 
Elevrådsrepræsentanter: Liv og Alba 
 

Medarbejderrepræsentanter:  

Line Marit Bülow Pedersen, Rikke Dalgaard Bach,  

Søren Skalkhøj Petersen og Marianne Bach.  

 

Afbud:  

Marie, Liv og Alba, Line 

 

Punkter til dagsorden – referat i kursiv 

 

 

 

1. Elevrådet (10 min) 

 

Elevrådets punkt. 

Intet fra elevrådet.  

 

2. Forældretilfredshed 

(60 min) 

SSP præsenterer data fra forældretilfredsheds undersøgel-

sen samt ledelsens forslag til videre arbejde. Herefter drøf-

telse af (øvrige) indsatser. 

Find resultater af forældretilfredshedsundersøgelsen her. 

 

(Scroll ned på siden og find landkortet – og derefter Aar-

hus Kommune – og prøv dig frem) 

 

Søren orienterer: 

• Vi har været undersøgende ifht validiteten af data. 

Der er spurgt 300 børns forældre. Vi har en 

https://sum.dk/indenrigs/kommunal-og-regionaloekonomi/landsdaekkende-brugertilfredshedsundersoegelser-btu/brugertilfredshedsundersoegelse-af-folkeskole-og-sfo


   

   

          

 

 

 

 

 

 

besvarelse på godt 50% i Skødstrup. Der er en usik-

kerhed på ca 0,5 og på 0,7 i SFO. 

• Opmærksomhed på at undersøgelsen fra 2020 er 

meget positiv ifht andre år (også kun bydæk-

kende). Måske pga corona. Derfor skal man være 

opmærksom på at sammenligningsgrundlaget er 

særligt.  

 

Drøftelse af hvad bestyrelsen får opmærksomhed på og vil 

give anbefalinger til at der arbejdes med. 

 

Beslutninger: 

• Data på SFO-området lader vi overgå til SFO-foræl-

drerådet. Evt. sammen med et bestyrelsesmedlem. 

 

• Bestyrelsen peger på, at der bør samles kvalitative 

data fra elever ifht temaer omkring den faglige 

vinkel på børnenes trivsel. Det kan evt. kobles sam-

men med kommende resultater fra elevtrivselsun-

dersøgelsen og arbejdet omkring læringsmiljøer.  

 

• Dagsordensættes igen i bestyrelsen. 

 

3. Nyt skoleår (25 min) Orientering om reduktion af skoledagens længde og de 

gældende frihedsgrader. 

 

Søren orienterer om planlægningen af kommende skoleår, 

hvor bl.a. budget skal godkendes på kommende bestyrel-

sesmøde, personaletilpasning, timefordelingsplanen mv. 

 

Omkring muligheden for at tilpasse i skoledagens reduce-

ring, fagopdelt undervisning og understøttende undervis-

ning udtaler skolebestyrelsen sig, at de anbefaler, at skole-

dagen kortes og erstattes med to-voksen-timer.  

 

Øvrige temaer bliver løbende bragt i bestyrelsen på de 

kommende møder.  

 

 

4. Meddelelser 

(15 min) 

 

Nyt fra formanden 

• Intet nyt 

• Arbejder på at få en suppleant med i bestyrelsen. 

 



   

   

          

 

 

 

 

 

 

Nyt fra ledelsen 

• Procesplan omkring arbejdet med personalets sy-

gefravær blev præsenteret af Søren. 

• Kommende skoleudviklingssamtale d. 22. februar 

kl 12-14. Bent deltager som forældrerepræsentant. 

• Elevrådet har planlagt en ”hyggedag” på fredag. 

Vi bakker op, det bedste vi kan.  

• Der er gang i en proces om klassesammenlægning 

på 5. årgang med opstart efter vinterferien. 

 

Nyt fra medarbejderrepræsentanter 

• Intet nyt 

 

5. Evt.  Temaer til kommende møder: 

• Trivselsundersøgelse 

• Effekten af To-voksentimer og co-teaching tiltaget.  

• Skolebestyrelsesvalget 

• Skolelogo 

 


